
Protokół nr 2/2018 

posiedzenia 

Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej 

w dniu 22 lutego 2018 r., w godz. 9
00

 – 10
20

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 

 

  

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

  

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Piotr Pakuszto otworzył 

posiedzenie Komisji oraz zaproponował następujący porządek obrad: 

 

1. Zapoznanie z porządkiem obrad. 

 

2. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń komisji. 

 

3. Opracowanie sprawozdania z realizacji planu pracy Komisji Zdrowia i Pomocy 

Społecznej za 2017 rok. 

 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał na XLVI Sesję Rady Powiatu w Białogardzie. 

 

5. Wolne wnioski i zapytania.  

 

6. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad.2 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie przyjęli protokół nr 

14/2017 z dnia 22 grudnia 2017 roku oraz nr 1/2018 z dnia 11 stycznia 2018 roku.  

 

 

Ad.3 

Przewodniczący Komisji – Piotr Pakuszto zapoznał członków komisji z projektem 

sprawozdania z realizacji planu pracy Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej za 2017 rok, w 

brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Członkowie komisji jednogłośnie przyjęli w/w sprawozdanie.  

 

Ad.4 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej zaopiniowała  projekty uchwał Rady Powiatu w 

Białogardzie na XLVI Sesję Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie: 

 

a) delegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku, co przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały  

w sprawie delegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 
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Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

delegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

delegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie delegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 3  

do niniejszego protokołu. 

 

b) delegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku, co przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały  

w sprawie delegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

delegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

delegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie delegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 
 

c) zmiany uchwały Nr VII/68/03 Rady Powiatu w Białogardzie z dnia 27.06.2003 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej przez 

Polski Związek Wędkarski Okręg w Koszalinie oraz ustalenia jej regulaminu, co 

przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji projektem uchwały w 

sprawie zmiany uchwały Nr VII/68/03 Rady Powiatu w Białogardzie z dnia 27.06.2003 r. w 

sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej przez Polski Związek 

Wędkarski Okręg w Koszalinie oraz ustalenia jej regulaminu. 

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zmiany 

uchwały Nr VII/68/03 Rady Powiatu w Białogardzie z dnia 27.06.2003 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej przez Polski Związek 

Wędkarski Okręg w Koszalinie oraz ustalenia jej regulaminu. 
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Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

zmiany uchwały Nr VII/68/03 Rady Powiatu w Białogardzie z dnia 27.06.2003 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej przez Polski Związek 

Wędkarski Okręg w Koszalinie oraz ustalenia jej regulaminu. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr VII/68/03 Rady Powiatu w 

Białogardzie z dnia 27.06.2003 r. w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej 

Straży Rybackiej przez Polski Związek Wędkarski Okręg w Koszalinie oraz ustalenia 

jej regulaminu w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

 

d) przekazania Gminie Karlino realizacji zadania publicznego i wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia, co przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z autopoprawką oraz 

projektem uchwały w sprawie przekazania Gminie Karlino realizacji zadania publicznego i 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia. 

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

innych uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

przekazania Gminie Karlino realizacji zadania publicznego i wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

przekazania Gminie Karlino realizacji zadania publicznego i wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie przekazania Gminie Karlino realizacji zadania 

publicznego i wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia, w brzmieniu jak przedstawia 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

e) planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2018 roku na dokształcenie i 

doskonalenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Powiat Białogardzki, co przedstawia załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały  

w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2018 roku na dokształcenie i doskonalenie 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 

Białogardzki. 

Radny – Zbigniew Brzozowski zauważył, że w projekcie uchwały znalazł się błąd w 

załączniku nr 1 do projektu uchwały i polega na podaniu w § 3 błędnej kwoty zamiast 

14.494,72 zł powinno być 12.494,52 zł.  
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Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska przeprosiła 

za błąd pisarski. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że projekt uchwały zostanie poprawiony, 

wydrukowany i dostarczony radnym.   

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

innych uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2018 roku na dokształcenie i doskonalenie 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 

Białogardzki. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2018 roku na dokształcenie i doskonalenie 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 

Białogardzki. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 

2018 roku na dokształcenie i doskonalenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

placówkach prowadzonych przez Powiat Białogardzki, w brzmieniu jak przedstawia 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

W chwili obecnej  posiedzenie komisji opuścił Starosta Białogardzki Tomasz Hynda. 

 

 

f) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2018, co przedstawia załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu.  

 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Komisji z projektem uchwały  

- zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2018. 

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2018. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca 

uchwałę budżetową na rok 2018 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej głosami  za – 2 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujący – 1 głos pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2018, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 

8 do niniejszego protokołu. 
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g) zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 

2018 - 2025, co przedstawia załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Komisji z projektem uchwały  

- zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2018 - 2025. 

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca 

wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2018 - 2025. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie zmieniająca 

wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2018 – 2025. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej głosami  za – 2 głosy, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujący – 1 głos pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2018 - 

2025, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

W chwili obecnej na posiedzenie komisji powrócił Starost Białogardzki Tomasz Hynda. 

 

h)    określenia zasad umarzania, odraczania, rozkładania na raty, niedochodzenia 

należności pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny, przypadających 

Powiatowi lub jego jednostkom organizacyjnym, co przedstawia załącznik nr 

10 do niniejszego protokołu.  

 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Komisji z projektem uchwały  

w sprawie określenia zasad umarzania, odraczania, rozkładania na raty, niedochodzenia 

należności pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny, przypadających Powiatowi lub 

jego jednostkom organizacyjnym. Poinformowała, że  zmianą ustawy o finansach publicznych 

z dnia 10 lutego 2017 roku poprzez dodanie art. 59a ustawodawca wprowadził możliwość 

niedochodzenia należności, których wartość całkowita nie przekracza 100 zł. Proponowany 

radnym nowy projekt uchwały w tej sprawie  wprowadza powyższe zmiany. 

 

Członkowie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia 

zasad umarzania, odraczania, rozkładania na raty, niedochodzenia należności pieniężnych, 

mających charakter cywilnoprawny, przypadających Powiatowi lub jego jednostkom 

organizacyjnym. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Piotr Pakuszto poddał pod 

głosowanie członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

określenia zasad umarzania, odraczania, rozkładania na raty, niedochodzenia należności 

pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny, przypadających Powiatowi lub jego 

jednostkom organizacyjnym. 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zasad umarzania, odraczania, rozkładania 

na raty, niedochodzenia należności pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny, 
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przypadających Powiatowi lub jego jednostkom organizacyjnym, w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.5 

● Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że 15 lutego 2018 roku zapadły 

dwa niekorzystne dla powiatu wyroki Naczelnego Sądu Administracyjnego w Warszawie na 

decyzje Ministra Finansów odnośnie zwrotu nadmiernie pobranej subwencji oświatowej.  

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska 

poinformowała, że sprawa dotyczy  roku 2009 i 2010 – łączna kwota do zwrotu 2.900.000 zł. 

Stan ten jest konsekwencją decyzji Ministra Finansów, które zostały wydane w wyniku 

przeprowadzonych w 2012 roku kontroli Urzędu Kontroli Skarbowej  Powiatu 

Białogardzkiego pod kątem prawidłowości gospodarowania środkami publicznymi 

obejmującymi część oświatową  subwencji ogólnej. Kontrole te kierowane były na wykazanie 

nieprawidłowości w wyprowadzaniu danych do Systemu Informacji Oświatowej w 

placówkach prowadzonych jak i dotowanych przez jednostki samorządu terytorialnego w 

całej Polsce. W naszym powiecie problem ten dotyczy: Młodzieżowego Ośrodka 

Wychowawczego w Podborsku, Zespołu Szkół Specjalnych w Białogardzie oraz 

Stowarzyszenia „Droga” z Kowalek. Odnośnie Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w 

Podborsku poinformowała, że zakwestionowano to, że niektórych wychowanków na dzień 30 

września nie było fizycznie w placówce, a wpisów w systemie dokonywano na podstawie 

skierowania sądowego. Oświadczyła, że w tamtym czasie nie było definicji wychowanka i 

wszystkie jednostki, w całym kraju w ten sposób postępowały. Definicję „wychowanka” 

usankcjonowano dopiero w 2015 roku, ale przepis ten wszedł w życie dopiero z dniem 1 

stycznia 2017 roku. UKS zakwestionował również wszystkim wychowankom MOW w 

Podborsku, że na tamten czas nie mieli orzeczenia w zakresie niedostosowania społecznego.  

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak poprosiła o więcej informacji dotyczących ostatniego 

stwierdzenia.  

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska 

poinformowała, że część wychowanków miała orzeczenia, część ich nie miała. Dodała, że 

dyrektor placówki miał czas na uzupełnienie dokumentacji – 3 miesiące. Następnie dalej 

wyjaśniając stwierdziła, że subwencja na takiego wychowanka w systemie SIO jest wyliczana 

na 30 września roku poprzedniego. W trakcie kontroli – 30 września tych wychowanków 

mogło być np. 34, ale już 5 października było ich 40, ponieważ zostali doprowadzeni.  

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak zapytała czy powiat dokłada swoje środki do 

utrzymania Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Podborsku.  

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformował, że powiat nie dokłada swoich środków 

do tej jednostki.  

Radny – Wojciech Potrzebowski stwierdził, że jest zdziwiony faktem, że osoby z Urzędu 

Kontroli Skarbowej kwestionują orzeczenia wychowanków MOW, czy też uczniów szkoły 

specjalnej. Następnie zapytał o wysokość kwoty jaką powiat będzie musiał zwrócić. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda  poinformował, że jest to kwota 2.900.000 zł.  

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak oraz radny Wojciech Potrzebowski zapytali skąd powiat 

weźmie środki na ten cel.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda  poinformował, że ma kilka pomysłów jak rozwiązać 

ten problem. Obecnie czeka na uzasadnienie wyroku.  

Radny – Wojciech Potrzebowski zapytał czy od tej decyzji można się jeszcze odwołać. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda  udzielił negatywnej odpowiedzi.  

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak zapytała o odpowiedzialność dyrektorów placówek w 

tej sprawie. 
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Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że odpowiedzialnym za 

wprowadzenie danych do systemu SIO jest dyrektor danej jednostki. Dodał, że wobec 

dyrektorów toczy się postępowanie karno – skarbowe.  

Radny – Wojciech Potrzebowski zapytał co zakwestionowała kontrola UKS w 

Stowarzyszeniu „Droga” . 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że zakwestionowano orzeczenia np. 

że dane dziecko ma sprzężenia dwóch chorób. Poinformował również, że na podstawie 

wyników kontroli UKS, powiat został zobowiązany do zwrotu subwencji m.in. przekazanej 

jako dotacja dla w/w stowarzyszenia. W oparciu o ostateczne decyzje Ministra Finansów 

można uznać, że skoro powiatowi nie należała się subwencja  na niektórych wychowanków 

tej placówki to temu stowarzyszeniu nie należała się dotacja. W tej sprawie Starosta 

Białogardzki wszczął postępowanie administracyjne  w stosunku do tej placówki i zobowiązał 

ich do zwrotu nienależnie uzyskanej dotacji. Decyzje starosty zostały uchylone przez organ 

wyższego stopnia argumentując, że starosta „za biurka” nie może oceniać tych orzeczeń, a 

ponadto środki te zostały spożytkowane na wychowanków ośrodka. Dochodzi więc do 

pewnego paradoksu, że powiat musi te środki oddać, ale nie może ich wyegzekwować od 

danej placówki. 

 

W chwili obecnej posiedzenie komisji opuścił radny – Wojciech Potrzebowski.  

 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska przekazała 

informacje dotyczące  kwot jakie mają zwrócić powiaty z naszego województwa po kontroli 

UKS.  

 

● Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że dnia 14 lutego 2018 roku odbyło 

się spotkanie z przedstawicielami spółki Centrum Dializa z Sosnowca. Przedstawiciele 

przekazali informację, że wyłoniono wykonawcę budowy bloku operacyjnego i prace na tym 

obiekcie rozpoczną się w pierwszym kwartale 2018 roku. Odnośnie budynku szpitala przy 

ulicy Szpitalnej poinformował, że spółka nie będzie dokonywała tam remontów, ponieważ 

docelowo lokalizacja szpitala będzie w jednym budynku, czyli przy ulicy Chopina. 

Poinformował również, że Ministerstwo Zdrowia przekazało kompetencje na inspektorów 

sanitarnych odnośnie wydania decyzji w sprawie wydłużenia pozwolenia na użytkowanie 

bloku operacyjnego. W naszym przypadku decyzja ta została wydana na pięć lat. Odnośnie 

wizyty radnych w szpitalu w Białogardzie poinformował, że przekazał uwagi dotyczące  m.in. 

czystości na oddziałach. 

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak podzieliła się swoimi spostrzeżeniami związanymi z 

wizytą radnych w szpitalu w Białogardzie i przekazała szereg uwag dotyczących przede 

wszystkim stanu czystości w szpitalu.  

 

Radni nie zgłosili innych uwag i zapytań. 

 

Ad.6 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – Piotr Pakuszto poinformował  

o wyczerpaniu porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 

 
Protokołowała 

Anna Kaleja  

 
                Przewodniczący  

  Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej 

 

                   Piotr Pakuszto 


